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PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE ESKILSTUNA SAMSKYTTET  
2020-10-06 
    
Tid:  18:30 
    
Plats:  Hugelsta  
    
Närvarande:  
Tommy Jonsson 
Lennart Ekström 
Per Lundquist 
Daniel Lindström 
Tomas Maxe 
Joel Edving  
Göran Hägg 
Niklas Faltin 
Fredrik Lindblad 
 
Adjungerade 
Kennet Malm 
Roger Svärd 
Lars Blomberg 
 
Extra 
Jörgen Hedberg 
Daniel Silvborn 
Alex Zens 
Peter Zens 
Jonas Malmström 
 
 
1 MÖTETS ÖPPNANDE  
Ordförande Per Lundquist hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. Förutom styrelsen 
har adjungerade medlemmar samt Jörgen Hedberg Sörmlandsidrotten och Daniel från kommunen 
bjudits in till mötet. Dessutom tre representanter från en nystartad förening Eskilstuna 
precisionsskytte. Vi inleder mötet med de inbjudnas genomgång och fortsätter därefter vårt 
ordinarie möte. Punkterna redovisas dock nedan under resp punkt. 
 
2 VAL AV JUSTERINGSMAN      
Till justeringsman valdes Tommy Jonsson 
 
3 FÖREGÅENDE PROTOKOLL      
Per föredrar protokollet. Godkändes och lades till handlingarna. 
 
4 RAPPORTER, SKRIVELSER E-POST      
    

Jörgen inleder 
Bakgrunden till det jobb han utsetts att göra är önskemål från politiker och tjänstemän att 
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titta närmare på Hugelstas framtid. Det fanns olika idéer om vilken väg skyttet ska 
utvecklas i Eskilstuna. 
 
Mötet på Kultur och Fritid 10/3 var en startpunkt då arbetet presenterades för 
skytteklubbarna och Samskyttet. Därefter har det fortgått samtal med de olika 
föreningarna. Idrottsstrategiska gruppen ISG träffas med jämna mellanrum och det arbetet 
leds av Jörgen. I ISG ingår politiker och tjänstemän på Kommunen. 
 
Det finns olika syn på skyttet mellan föreningarna men också mycket kunskap i dessa enligt 
Jörgen. Jörgen har uppfattningen att alla föreningar inte tycker att Samskyttet företräder 
dem. Vi kan inte utesluta föreningar från att vara på Hugelsta. Där invänder Joel att vårt 
avtal tvärt om anser att endast medlemmar i samskyttet har tillgång till Hugelsta. Avtalet 
är uppsagt men gäller fortfarande. Nytt avtalsförslag har inte presenterats av kommunen. 
 
Viktigt framåt att det blir en tydligare linje mellan kommunen och skyttet så att 
ryckigheten inte stoppar arbete med utvecklingen av Hugelsta såsom det skett vid flera 
tillfällen de senaste åren. 
 
Utvecklingsplanen för Hugelsta som samskyttet presenterat är ensidig och behöver 
utvecklas. Jaktskyttet är en förebild där då det finns en genomarbetad plan för kommande 
utveckling av jaktskyttedelen. Den bör ingå i Hugelstas plan. Viktigt också att vi fokuserar 
mer på ungdomar och kvinnor i verksamheten. Där är EJSK en förebild med sitt nystartade 
kvinnoskytte. 
 
ISG är överens om att Hugelsta kan och ska utvecklas. Dock kommer inte pengar läggas på 
Hugelsta på bekostnad av ungdomsverksamhet på andra anläggningar enligt Jörgen. 
 
Jörgen kommer tillbaka på vårt nästa möte för att redogöra för slutsatserna i Jörgens 
projekt runt skyttet i stan.  
 
Samskyttets styrelse uttrycker en önskan om hjälp och stöd i att ena föreningarna i det 
arbete som vi gör. Vi ser att vi trots upprepade försök har problem att få till ett samarbete 
med en av de ingående föreningarna. För att lyckas med det kommer vi behöva hjälp med 
medling eller annan stöttning av extern part upplever vi. Det är inte helt självklart att 
Jörgen tar den rollen. 
 
Daniel  
Kommunens arbete fortgår med 300m banan. På H vallen är arbetena påbörjade med att 
förädla vallen. Skjutförbud råder fortsatt på dessa vallar. Kommunens arbete fortsätter 
med utvecklingen av Hugelsta. Arbetet sker med en begränsad budget men syftet är 
långsiktigt att få banorna i skick. 
 
Eskilstuna Precisionsskytte  
Föreningen har idag endast en styrelse bestående av Alex Zens, Peter Zens, Jonas 
Malmström + ytterligare en medlem. Inriktning Fältskytte och precisionsskytte. Har ännu 
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inte tagit in medlemmar i föreningen då de anser att allt ska vara på plats innan man 
släpper in medlemmar såsom medlemskap i samskyttet mm. Föreningen kommer kräva 
IPSC licens el liknande kunskap. Även poliser anses ha motsvarande kunskap. 
 
De kommer skjuta grov (308W el grövre) och finkalibrigt gevär, pistol samt hagel. 
 
I dagsläget är de medlemmar i Smedjan. Skytte kommer bedrivas på 300m och vall I. 
Huvudinriktning är fältskytte och långhållsskytte men de har ambition även att skjuta hagel 
och lerduva. Syftet med inriktningen Fritt gevär är att de inte vill binda sig till ett specifikt 
förbunds reglemente utan kunna blanda och ge mellan de olika disciplinerna. 
 
 
Skjutbaneinstruktioner / Besiktning / Skjuttider 
Det är avhandlat tidigare av Daniel. 
Ekonomi 
Intäkterna i Munktell har sjunkit i år pga utebliven uthyrning. Det ger ett underskott i 
resultaträkningen. Joel får i uppdrag att kontakta kommunen med anledning av att lokalen ej varit i 
skick. Även driftsbidrag jaktskytte måste utökas och Joel undersöker även det. 
 
Bokningslista 
Bokningsmöte ska hållas. Joel kallar till det. Kennet upplever att de har haft svårt att boka 
träningstid på A,B,C.  Vi behöver fördela tiderna så att det går att boka del av dagen. En fråga är 
även varför man bokar 5 dagar för en 2 dagars tävling.  Oftast handlar det om IPSC tävlingar där det 
behöver byggas banor i förväg. Ibland blockerar det banan efter byggnationen men ofta går det att 
nyttja del av banan även efter byggnationen. Där behöver tävlingsledningen i de klubbarna bli 
bättre på att planera förberedelserna så att begränsningen blir så liten som möjligt för övriga 
klubbar. 
 
5 BESLUT OCH PROJEKT     
Projekt H-vallen  
Niklas och Fredrik har varit på byggmöte i dag. Arbetet startar denna vecka. Då kommer 
entreprenören köra hit massor. Vallarna kommer att höjas till 4m och bayerna kommer att 
förändras enligt tidigare beslutad plan. 
 
Projekt 300m  
Göran meddelar att arbetet är påbörjat och beräknas vara klart om ca en månad. Inget skytte är 
möjligt i dagsläget. 
  
 
Wifi gruppen 
Daniel har uppdaterat sändlistorna för mail. Skapat separata för styrelse, projektgrupper och 
adjungerande. Vi kommer fram till att det är ett missförstånd då de adjungerade ska kallas till 
mötena. Daniel ändrar igen. 
 
Munktellarenan 
Inget möte kallat då debiteringsförslag ska tas fram innan. Joel, Tomas och Lennart träffas och går 
igenom debiteringsunderlag inom kort. 
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Jaktskytte 
Inget att avhandla 
 

Grovt skytte i Munktellarenan och på banorna 36-50 på Korthåll 50m 
Inget att avhandla 
 
 
6 ÖVRIGA FRÅGOR      
Diskussion runt den nya föreningen. Vi önskar mer information från dem om vilka typer av banor 
och skjuttider som de önskar.  Vi önskar även mer information om deras tänkta regelverk. 
Önskemål att de ställer krav på medlemskap ett år för att skriva ut föreningsintyg. Dock inget vi i 
Samskyttet kan ställa som krav. Enligt våra stadgar så är det tveksamt om vi kan neka dem inträde. 
Dock finns möjlighet att utesluta dem om de inte följer riktlinjerna i Hugelsta. 
 
 
7 NÄSTA MÖTE      

Nästa sammanträde klockan 18:30 201110 i stora paviljongen. 
 
8 MÖTETS AVSLUTANDE      
Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet.  
  
    
Vid protokollet       Justeras  
  
  
 
 
Lennart Ekström    Tommy Jonsson 
  
Ordförande  
  
  
 
 
Per Lundquist 
 


